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KAUPHALL 22.02.2021 § 65

Sivistysjohtaja Matti Hursti:

 Sivistysosasto on osaltaan valmistellut kehittämistoimikunnan
linjauksen pohjalta asukaslautakunnan ja vapaa-aikalautakunnan
yhdistämistä uuden valtuustokauden alusta lukien.

 Lautakuntien yhdistäminen nähdään sivistysosastolla erittäin hyvänä
uutena mahdollisuutena kehittää lautakuntien alaista toimintaa
nykytilanteeseen verrattuna. Selkeimmäksi yhteiseksi nimittäjäksi
asukaslautakunnan ja vapaa-aikalautakunnan tehtävien
tarkastelussa nousee hyvinvoinnin edistäminen. Tämä tulisikin
nostaa kärkeen lautakuntien yhdistämisen suunnittelussa ja uuden
lautakunnan tulevassa toiminnassa.

 Sivistysosasto esittää lautakuntien yhdistämistä seuraavin
päätoimenpitein:

 -  uusi lautakunta sijoittuu kaupunkiorganisaatiossa
sivistysosastolle

 -  uusi lautakunta kantaa jatkossa päävastuun nykytehtävien
lisäksi kuntalain mukaisesta hyvinvoinnin edistämisestä

 -  hyvinvoinnin edistämisestä muodostetaan uuden lautakunnan
alainen tehtäväalue

 -  yhdistymisen myötä hyvinvoinnin edistämiseen varattu henkilö-
ja talousresurssi siirtyvät sivistysosastolle

 -  yhdistymisen myötä sivistysosaston tulevien lautakuntien ja
vastuualuetoimintojen nimet päivitetään.

 Tarvittavat muutokset kaupungin hallintosääntöön tulisi valmistella ja
hyväksyä nykyisen valtuustokauden kuluessa.

 Sivistysjohtaja esittelee asiaa tarkemmin kokouksessa.

Vs. kaupunginjohtaja ehdottaa:
 Kaupunginhallitus käy asiasta lähetekeskustelun.



Päätös  Hyväksyttiin.
  -----

 Kaupunginvaltuuston III vpj. Tomi Saaristo liittyi kokoukseen tämän
asian aikana klo 15.27.

 Sivistysjohtaja Matti Hursti poistui kokouksesta tämän asian jälkeen
klo 15.31.

 -----


